
7 NOTES INFORMATIVES MUNICIPALS
El 22 de gener de 2007, l’Ajuntament remet escrit a Conselleria 
sol·licitant informació sobre el projecte de construcció de 3 
aules i 1 gimnàs i demana una còpia del mateix per a remetre’l 
al Consell Escolar.

El 15 de Febrer de 2007 l’Ajuntament remet un altre escrit a 
Conselleria amb la mateixa sol·licitud d’informació sobre el 
projecte d’obres i a més plantejant la problemàtica derivada de 
la propera entrada al Col·legi d’uns 20 alumnes d’infantil 3 anys 
per al curs següent i la falta d’espai. Així mateix se sol·licita una 
reunió amb el Director Territorial.

En el mes de Febrer té lloc una reunió en el Director Territorial, 
conjuntament amb l’Ampa i la Direcció de l’Escola.

El 7 de març de 2007, en contestació a la petició d’informació 
per part de l’Ajuntament remesa en gener, la Subsecretaria de 
Conselleria d’Educació i Cultura, remet un escrit  que s’informe 
que en el moment que el Projecte bàsic de les obres estiga 
redactat, s’enviarà una còpia a l’Ajuntament a fi de sol·licitar 
la corresponent llicència d’obres i també es deia que en este 
moment estan pendents de seleccionar l’arquitecte que redacte 
el projecte.

El 3 d’abril de 2008, l’Ajuntament torna a sol·licitar informació a 
Conselleria sobre el Projecte d’obres i el període d’execució. No 
es rep contestació.

Des d’eixe moment fins ara, com ja he dit abans, s’han mantingut 
diverses reunions per part de representants de l’Ajuntament, 
Ampa i Direcció del Centre amb Francisco Baila, després 
Santiago Campo i finalment amb l’actual director territorial 
Josep Vilar.

Durant el curs passat i sobretot en el que va d’aquest curs, els 
pares dels xiquets d’infantil se n’adonen que els seus fills es 
troben al col·legi no són les més adequades per garantir un 
ensenyament en les condicions necessàries. Els problemes 
s’accentuen quan els pares dels xiquets que ara estan fent el 
segon d’infantil, els xiquets de 4 anys, que tenen l’aula en la 
part vella de l’Escola escolten com cada dia els seus fills a l’eixir 
d’escola els diuen que tenen fred i com els casos de bronquitis 
van en augment. Tot això és degut a que l’edifici antic de l’escola 
té una antiguitat d’uns 50 anys per la qual cosa hi ha molta 
humitat, les finestres que són molt velles no aïllen les aules del 
fred i del vent. Sí que es va posar talla al sostre, es va pintar i 
es va fer una xicoteta reforma, però l’edifici segueix sent vell i 

per molta calefacció que es posa, es perd per les finestres. En 
resum, els pares davant aquesta situació i ja tips que Conselleria 
done llargues al tema de la reforma (penseu que s’està esperant 
des de l’any 2004 i estem al 2009), es mobilitzen  i decideixen fer 
saber a l’opinió pública aquesta situació mitjançant comunicats 
a la premsa. L’Ajuntament i l’Ampa demanem una reunió amb 
el Director Territorial per resoldre aquest tema i assabentar-nos 
una vegada més de si existeix o  no el projecte de reforma d’esta 
part del Centre i de la intenció de Conselleria al respecte.

La setmana passada, concretament el dia 14, rebem la visita del 
Director Territorial, Josep Vilar, la Subdirectora i l’inspector. En 
primer lloc, els rebem a l’Ajuntament i el Director ens demane que 
el posem en antecedents de tota aquesta història, mitjançant la 
documentació que conste en aquestes dependències, ja que ell 
fa  poc que ocupe este càrrec i pareix ser que no està del tot al 
corrent del que ha anat succeint al voltant d’este Projecte i al llarg 
del temps.  Li ensenyem els escrits remesos per l’Ajuntament  a 
Conselleria i els adreçats a l’Ajuntament per part de Conselleria. 
Es pose al corrent en quant a la documentació i després anem a 
visitar les instal·lacions del Centre que encara no coneix. 

Després de la visita, la conclusió del Director Territorial és que 
la part nova de l’escola està en unes condicions molt bones, en 
unes aules espaioses i amb molta llum i la subdirectora felicita 
la Direcció del Centre pel bon funcionament que han detectat 
en el mateix. 

Però efectivament, considere que el Centre, en la seua part 
vella, necessite la reforma, és dir, la demolició de la part antiga 
i la construcció de 3 aules i 1 gimnàs, per al que segons ens 
diu, hi ha consignació pressupostària. El que passa és que 
encara no està redactat el Projecte ( després de 5 anys) i la 
redacció del mateix porta el seu temps. La representació dels 
pares en la reunió, membres de la Junta Directiva de l’Ampa i 
dels pares d’infantil, i també els representants de l’Ajuntament, li 
preguntem entre altres qüestions, sobre si  té constància que no 
hi haja prou espai en el solar que disposem, ja que això és el que 
va eixir en premsa. Ell respon que no va fer eixes declaracions i 
que no li conste que  falten metres en el solar per dur endavant 
l’actuació, no conste per escrit en cap lloc. Després li preguntem 
si té alguna informació sobre el tema de l’Escola nova. Ell respon 
que  per a Les Coves no té notícia que hi haja cap projecte ni 
cap proposta d’Escola nova. L’AMPA l’informa de la proposta 
feta als pares de fer una escola nova i li comenten que es va 
remetre una carta a Conselleria que s’informava de la votació 
dels pares sobre este tema i del resultat de la mateixa en la 
preferència del Centre nou, i que en el mateix escrit  també es 
demanava la reforma de la part vella i que s’està a l’espera de 
contestació, a la qual cosa el Director contesta que ell no té cap 
noticia sobre el tema d’un centre nou. Ens demana que es torne 
a sol·licitar per escrit la informació i Conselleria ens contestarà.

Finalment, el Director Territorial ens transmet que des de la 
Direcció Territorial es farà tot el possible per donar-li prioritat a 
esta actuació programada ja en l’any 2004. Per la qual cosa 
podem concloure que la reunió entre els representants de la 
Comunitat escolar i la representació de Conselleria va ser prou 
satisfactòria, malgrat que fa 5 anys que estem lluitant per les 
obres de la part vella del centre. A veure si aquesta vegada, entre 
tots, podem aconseguir que ens escolten i que d’una  vegada 
per totes es faça la demolició de la part vella i la construcció de 
noves aules,  ja que els xiquets i xiquetes de Les Coves tenen 


